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نیلوفر حامدی: پس از گذشــت یک روز از انتشــار گزارش روزنامه «شــرق» مبنی 
بر حادثه ای که روز هشــتم اردیبهشــت در پارک پردیســان رخ داده بود، این خبر 
هنوز با ابعاد جدیدی روبه رو می شــود. براســاس گفت وگویی که روزنامه «شرق» 
با تیتر «به اضافه ارشــاد» منتشــر کرده بود، یکی از مأموران گشــت ارشاد در یک 
درگیــری که به خاطر تذکر حجاب رخ داده بود، چند گلوله شــلیک کرد که باعث 
ایجــاد حادثــه و مصدومیت رضا مرداخانی شــده بود؛ مرادخانــی که به همراه 
همســر و نوزاد ۱۱ماهه اش برای ورزش کردن به پارک پردیســان رفته بودند. یک 
روز پس از انتشــار این گزارش روند بررســی حقوقی این پرونده ســرعت بیشتری

 گرفته است.
شــهرام دالوند و ســجاد شــکوری راد که وکلای رضا مرادخانی و ماریا عارفی 
در پرونده فوق هســتند، با ارســال متنی از روند پیشــرفت این پرونده به «شرق» 
خبر دادند. در این متن ابتدا از بازپرس پرونده تشــکر شــده اســت: «ابتدا بر خود 
لازم می دانیم که از بازپرس رســیدگی کننده به پرونده تشکر کنیم، چون از ابتدای 
ارجاع پرونده، ایشــان با دقت روند رســیدگی پرونده را تســهیل کرده اند. الان هم 
همکاری خوبی با شــکات پرونده و موکلان ما دارند. دربــاره جزئیات پرونده نظر 
به محرمانه بــودن مرحله تحقیقــات مقدماتی از اظهارنظــر از ماهیت موضوع 
معذوریم. اما موضوع آنجاســت کــه درخصوص حــوادث این چنینی نکته حائز 
اهمیت، اقدامات نیروی انتظامی و شــکات پرونده اســت. نیروی انتظامی فارغ از 
میزان تقصیر مأمور خود می توانســت بــا حضور در منزل فرد مجروح به دلجویی 
از او بپردازد و زمینه کاهش تنش را فراهم آورد. یا اینکه طی جلســه ای با وکلای 
پرونده ســعی کنــد ضمن کمک به روشن شــدن ابعاد پرونــده، زمینه حل وفصل 
موضوع اعم از حل وفصل از طریق سازش، جبران خسارت و پرداخت دیه را پیش 
از ورود رســانه ها ایجاد کند. کمااینکه مســکوت ماندن حادثه رخ داده تا هفته ها 
پس از حادثه و مراجعات مکرر حضوری و تلفنی به واحد بازرسی نیروی انتظامی 
حکایت از عدم تمایل موکل به رسانه ای شــدن ماجرا داشت. اما با پاسخ گونبودن 
واحدهای نظارتی نیروی انتظامی و تمایل نداشــتن به حل وفصل مســالمت آمیز 
موضوع، موکل بر آن شد تا صدای خود را از طریق رسانه ها و مطبوعات به ایشان 
برساند. ازآنجایی که نیروی انتظامی به عنوان نهادی شناخته می شود که مسئولیت 
آرامــش و امنیت جامعه را بر عهده دارد، به نظر می رســد هم اکنون نیز می توان 
به وســیله برخورد با فرد خاطی، جبران خســارت و دلجویــی از موکل، جلوه ای 
شایســته و درخور از نیروی انتظامی نشــان داد، چراکه با ایــن کار این موضوع به 
ذهن متبادر می شــود که نیروی انتظامی در کنار برخورد با قانون شکنان، حتی اگر 

قصوری از پرســنل خودشان هم صورت گرفته باشد، با قبول مسئولیت، با خاطیان 
درون سازمانی نیز برخورد می کند».

دستاوردهای گشت ارشاد باید بررسی شود
جلال رشــیدی کوچکی، نماینده مجلس، جزء کســانی بود کــه دقایقی پس از 
انتشار این گزارش واکنش خود را با یک توییت نشان داد و نوشت: «از خواندن این 
توییــت مات و مبهوتم! از جزئیات اطــلاع دقیق ندارم. اما به صورت جدی و ویژه 
پیگیر موضوع خواهم شــد. امیدوارم چنین اتفاق هولناکی صحت نداشته باشد». 
پس از این مرحله اما رشــیدی با روزنامه «شــرق» و نویسنده گزارش فوق تماس 
گرفت و خواهان پیگیری ماجرا شــد. رشیدی روز گذشته و با حضور در مجلس به 
پیگیری وعده ای که داده بود پرداخت و دراین باره به «شــرق» گفت: «امروز (روز 
گذشــته) گفت وگوی غیررســمی بین نمایندگان پارلمانــی در مجلس و بنده بود. 
چون دیشــب توییت را بازنشر کرده بودم و خود فرمانده ناجا هم موضوع را دیده 
بود. ما می خواهیم دوســتان را به کمیســیون امور داخلی کشور و شورا دعوت و 

ابعاد مختلف ماجرای تلخی را که رخ داده، بررسی کنیم».
او با اشــاره اتفــاق رخ داده عنوان کرد: «آنچه مــن از صحبت های این عزیزان 
برداشــت کرده ام ایــن بود که خود نیروی انتظامی هــم تمایلی به ادامه فعالیت 
گشــت ارشــاد ندارد. خود من به عنوان شهروند این کشــور هم این نگاه را منتقل 
کردم و امروز به دوستان حاضر در مجلس هم گفتم. قطعا در ادامه هم روی این 
موضوع تأکید خواهم کرد. گشت ارشاد تا به امروز هیچ نتیجه مثبتی برای مقابله 

با آنچه هدف گذاری شده - که به گفته خودشان مقابله با بدحجابی یا بی حجابی 
اســت- نداشته اســت. همه هم می توانند این را اذعان کنند. هم نیروی انتظامی، 
هم مردم و هر کسی که عادل و دنبال حقیقت باشد. چون زمانی که گشت ارشاد 
بنا نها شــده بود، می بایســت در کنارش ۲۰ ارگان دیگر هم در زمینه های فرهنگی 
و حوزه هــای ایجابی و ســلبی فعالیت می کردند. اما بقیه کنار کشــیدند و نیروی 
انتظامــی تنهــا در این زمینه ماند. یک مدتی هم فعالیتش کمتر شــده بود و حالا 

دوباره برگشته است. اگرچه همین الان هم محدود است».
رشــیدی اتفاقات این چنینــی را هزینه برای خود نظــام می داند: «برخوردهای 
ســلیقه ای که انجام می گیرد باعث ایجاد هزینه برای نظام شده است. من تعجبم 
از این است که چرا مأمور گشت ارشاد باید اسلحه داشته باشد. حتی اگر ما فلسفه 
گشــت ارشــاد را در نظر بگیریم، ایــن مجموعه بر پایه کار فرهنگــی و اجتماعی 
پایه گذاری شــده بود و نباید ارتباطی با اســلحه و موارد این چنینی داشــته باشد. 
مشکل اینجاست جایی که نیروی انتظامی باید از اسلحه اش استفاده کند، نمی کند 
و باعث شهادت آنها می شود، مثل اتفاقی که در استان فارس رخ داد. اما در مقابل 
و در جای دیگر، نباید از اســلحه استفاده کند و دســت به اسلحه می برد و باعث 

ایجاد هزینه می شود».
این نماینده مجلس اضافه کرد: «پس در وهله نخســت هدف ما این است که 
ابعاد دستاوردهای گشت ارشــاد را در کشور بررسی کنیم. دوم اینکه بپرسیم چرا 
یک جوان در نیروی انتظامی که در حد ستوان سه است و تازه به مجموعه اضافه 
شــده می تواند به این راحتی اسلحه اش را بدون هیچ ابایی درآورد و باعث چنین 
مشــکلاتی برای کشور شــود؟ پس در نتیجه ما حتما در کمیسیون امور داخلی از 
مســئولان دعوت می کنیم تا موضوع به درستی پیگیری شود». او با تأکید بر اینکه 
پرونده در دادگاه در حال پیگیری است افزود: «اما پرونده در دادگاه در حال بررسی 
اســت. پرونده قضائی هم برای ضارب در دادســرای نظامی تشکیل شده و روند 
خودش را طی می کند. نیروی انتظامی حامی و طرفدار کسی است که کار درست 

را انجام بدهد و نه اشتباه، ولو اینکه مأمور خودش باشد».
او در پاسخ به اینکه آیا اسلحه از مأمور ضارب گرفته شده است یا خیر توضیح 
داد: «من خبر ندارم اما چــون خودم نظامی بودم تا جایی که من اطلاع دارم، اگر 
آنچه رخ داده برای یک مأمور نظامی اتفاق افتاده باشــد، تا رسیدگی قطعی اجازه 

حمل اسلحه نخواهد داشت. تعلیق نمی شود اما نمی تواند اسلحه حمل کند».
لازم به ذکر اســت که روزنامه «شــرق» تا به امروز نتوانســته است ارتباطی با 

نیروی انتظامی برای پیگیری این پرونده از سوی این نهاد داشته باشد.

حمایت بیات شده شورا از کارکنان شهرداری

نماینده مجلس:
پرونده نظامی برای ضارب پارک پردیسان تشکیل شده است

نورا حســینی: بیش از ۱۰ روز از حمله سایبری به سامانه های شهرداری گذشته و هنوز 
بسیاری از این سامانه ها در دسترس شهروندان قرار نگرفته است. مهدی چمران رئیس 
شورای شــهر تهران در جریان بازدید از شــرکت فاوا گفته بود شهروندان می توانند از 
روز شنبه از سامانه های شهرداری استفاده کنند؛ اما این وعده محقق نشد. چمران روز 
گذشته در حاشیه جلسه علنی شورا دلیل طولانی شدن راه اندازی سامانه های هک شده 
شهرداری را وســعت عملیات حمله سایبری به سایت های شــهرداری عنوان کرد و 
گفت: این حمله با حمله به ســامانه های پمپ  بنزین متفاوت و قابل قیاس نیســت. 
شــهرداری ۵۰ هزار کاربر داخلی دارد. همچنین پیمانکاران و شهروندان تهرانی نیز از 
خدمات این سامانه ها استفاده می کنند. هرچند بخش هایی از این سامانه ها وارد چرخه 
خدمت شده اند. او باز هم وعده راه اندازی سامانه های شهرداری در دو، سه روز آینده را 
داد و اعلام کرد یکی از راه های نفوذ به سامانه ها شناسایی شده. او خبر دستگیری فرد 
یا افرادی در پی این حمله ســایبری را نه تأیید کرد و نه رد و گفت: «بنده نیز مطالبی را 

خوانده ام؛ اما اطلاعات دقیقی ندارم و این گونه اخبار مستند نیست».
به گفته چمــران هنوز دفاتر خدمات الکترونیک وارد مدار نشــده اند؛ اما اطلاعات 
شــهروندان و مبالغی که پرداخت کرده اند، در سیســتم ها موجود است. بیشتر وقت 
جلسه روز گذشته شورا به طرح بیات شده الزام شهرداری تهران در استفاده از نیروهای 
انســانی موجود واجد شرایط در پســت های مدیریتی اختصاص داشت؛ طرحی که در 
اوایل آغاز به کار شــورای ششم و در پی ورود اتوبوســی مدیران از خارج از مجموعه 
شــهرداری مطرح شــد. در جریان بررســی این طرح شــهرداری عنوان کرد برخلاف 
انتقادهای مطرح شــده بیش از ۹۵ درصد مدیران میانی شهرداری از داخل شهرداری 

انتخاب شده اند.
ناصر امانی، عضو کمیســیون برنامه و بودجه شــورای شــهر تهران، با اشــاره به 
اینکه شــهرداری تهران در اوج بلوغ و رشد علمی و کارشناسی خود قرار دارد و حتی 
می توانــد این ظرفیت را در اختیار قرار دهد، گفت: تعداد زیادی از مدیران شــهرداری 
مســئولیت های بالایی گرفته انــد و ما نیاز نداریم فردی از خارج ســازمان به ویژه برای 
پســت های تخصصی وارد شهرداری تهران شود. او دلیل تأخیر چندماهه این طرح در 
صحن شورا را توافق با شهرداری درخصوص انتصابات مدیران میانی عنوان کرد که به 
نتیجه نرســید و همچنین بررسی لایحه بودجه و پس از آن تعطیلات سال نو. در متن 
پیشنهادی شورا، شهرداری تهران ملزم است اولویت انتصاب مدیران در پست های ۵، 

۱۵ و پایین تر را به نیروهای ثابت شهرداری اختصاص دهد. سیدجعفر تشکری هاشمی 
با گلایه از تأخیر چند ماهه از مطرح کردن این طرح در صحن شورا خواستار اضافه کردن 

مدیران ارشد نیز به این طرح شد.
مهدی پیرهادی، رئیس کمیســیون سلامت شورای شهر، نیز با اشاره به اینکه بیش 
از هزار نفر از کارکنان شــهرداری دارای مدرک دکتــرا و بیش از ۱۰ هزار نفر آنها دارای 
مدرک کارشناســی ارشد هســتند، تأکید کرد: چطور ممکن اســت فرد متخصصی در 
این مجموعه نداشــته باشیم؟ او به حضور افراد خارج از شــهرداری در هیئت مدیره 
ســازمان ها و شرکت ها اشــاره کرد و گفت: بعضا تخلفاتی نیز از سوی این افراد انجام 

می شود و سپس می روند و کسی نیز پاسخ گو نیست.
علیرضا نادعلی، ســخنگوی شورای شــهر تهران، نیز این طرح را با ویرایش جدید 
دخالت در امور اجرائی عنوان کرد؛ اما در نهایت با ۱۵ رأی موافق و ســه رأی مخالف 
طرح شــورا مصوب شد؛ هرچند که ماه هاست انتصابات در شهرداری به اتمام رسیده 

و گلایه بسیاری از کارکنان درخصوص بی توجهی به کارکنان شهرداری ادامه دارد.
واکنش به خرابی های سریالی خط ۵ مترو

در جلسه روز گذشته شورا به موضوع خرابی های پی در پی خط ۵ متروی تهران نیز 
پرداخته شد. سیدجعفر تشکری هاشمی، رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای 
شهر تهران، به خرابی خط ۵ مترو اشاره کرد و گفت: این مشکلات ناشی از فرسودگی 

شبکه برق بالاسری این خط است.
او ادامه داد: از آغاز دوره ششم مدیریت شهری تهران با انجام مکاتبه های رسمی و 
در تذکرهای علنی و همچنین در بازدیدهاى متوالی از کارخانه واگن سازی بر لزوم خرید 
ضروری قطعات یدکی و انجام تعمیرات اساسی و اورهال تأکید داشته ام و اعلام کردم 
مترو تهــران به دلیل کارکرد طولانی مدت، نیازمند اورهال قطار، ایســتگاه و تجهیزات 
اعم از شــبکه برق خطوط مترو است که متأسفانه با وجود تذکرات مکرر تاکنون اقدام 

شایسته اى صورت نگرفته است.
به گفته تشکری هاشمی، قطعات یدکی موجود در حمل ونقل درون شهری پایتخت 
در انبارهای شرکت بهره برداری مترو در سال های اخیر مورد استفاده قرار گرفته و اقدام 
اثربخشــی به منظور خرید مجدد و شارژ انبارهای مترو انجام نشده است. بر اساس این 
با گذشت ۱۰ ماه تنها اقدامی که از سوى شرکت بهره بردارى مترو صورت گرفته، تأمین 
تعدادى چرخ براى مترو بوده است؛ در حالی که تجهیزات بسیارى براى نگهداشت این 

سرمایه ارزشمند حمل ونقلی مورد نیاز اســت. رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل 
شوراى اسلامی شهر تهران با تأکید بر اینکه استفاده از ناوگانی که ایمنی لازم را ندارد، 
به هیچ عنوان مورد تأیید و قابل قبول نیست، متذکر شد: تأمین قطعات و تجهیزات مورد 

نیاز مترو از سوى شهردارى تهران تسریع شود.
تشکرى هاشــمی در ادامه از قرارداد شرکت مپنا و شــرکت بهره بردارى مترو برای 
بازسازى ۱٥ کیلومتر برق بالاسرى خط ٥ مترو یاد کرد و گفت: مشخص نیست چرا و به 
چه دلیل و در حالی که امکان ادامه کار از ســوى شرکت فراهم بوده، ادامه این قرارداد 
براى سال جارى در کمیته فنی پروژه هاى این شرکت تأیید نشده است و این اقدام بسیار 
تأمل برانگیز اســت. او با بیان اینکه عدم تعمیرات اساسی و اورهال به موقع قطارهاى 
مترو و به سبب آن بروز خرابی هاى نگران کننده و متعدد در قطارهاى در حال خدمت 
به شهروندان بسیاری تحمیل شده است، از شهردار تهران خواست نسبت به جلوگیری 
از فعالیت قطارهای شــهری که به مرحله ناایمن رســیده، رفع موانع خرید و ارســال 
سریع قطعات یدکی به کارخانه واگن سازی و انبارهای مترو دستورات لازم را صادر کند.

 دچار بیماری تکرار، تمرکز و فراموشی شده ایم
مهدی اقراریان، رئیس کمیســیون نظارت و حقوقی شورای شهر، نیز در تذکری به 
تشــکیل قرارگاه ایمنی در شهرداری تهران اشــاره کرد و از منطقه ۱۹ به عنوان بهشت 
ساخت وســازهای غیرمجاز نام برد و گفت: ما روی اتفاقاتی که تکرار می شوند، تمرکز 
می کنیم و ســپس آنها را فراموش می کنیم. در حال حاضر در شــهر تهران و حریم آن 
با اهمال نهادهای ذی ربط، ســاختمان هایی ساخته می شوند که فاقد پروانه هستند و 

هرکدام می توانند متروپل دیگری باشند؛ اما کسی این ساختمان ها را نمی بیند!
اقراریان ادامه داد: قرارگاه ایمنی، کار بسیار خوبی است؛ اما به نظرم اولین اقدام آن 
باید جلوگیری از این دسته ساختمان ها باشد. همچنین باید جلوی ساختمان هایی را که 

مجوز پنج طبقه گرفته اند؛ اما هشت طبقه می سازند، بگیرد.
بــه گفته ایــن عضو شــورا، برخی از ایــن مافیــای ساخت وســاز، اراذل و اوباش 
ســازمان یافته دارند و نیروی انتظامی می گوید که امکان برخورد ندارد «نکته دیگر این 
اســت که برخلاف قانون، به ایشــان آب و برق و گاز هم داده می شــود؛ اما اگر به این 
ســاختمان های ناایمن آب و برق و گاز داده نشــود، کسی این ساختمان ها را خریداری 
نمی کند؛ بنابراین بهتر اســت در قرارگاه با کمک نیروی انتظامی و دادستانی پیشگیری 

کرده و جلوی این دست ساخت وسازها گرفته شود».

دوشنبه
۲۳ خرداد ۱۴۰۱

سال نوزدهم      شماره ۴۳۰۱

یادداشت

باید در لوله آب جریان داشته باشد
 یادم هســت ســال ها پیش در جلســه ای، دکتر جلایی پور خاطره ای را نقل می کرد 
که وقتی به عنوان فرماندار یکی از شــهرهای اســتان کردستان و در گرماگرم ماجراهای 
جدایی طلبانه آن استان انتخاب شــده بود، زمانی که به محل مأموریت خود رسید، آب 
شهر قطع بود. جلایی پور تعریف می کرد که رئیس پیشین سازمان آب شهر که با پیروزی 
انقلاب از کار برکنار شده بود را احضار و حکم بازگشت به کار برایش صادر می کند که با 
مخالفت عده ای روبه رو می شود که این آقا مشروب خور و فاسد است. دکتر جلایی پور به 
معترضان می گوید «احوال شخصی این فرد به من ربطی ندارد، برای من این مهم است 
که آب در لوله های شــهر جریان داشته باشــد و وقتی شیر آب را باز می کنیم، آب بیرون 
بیاید نه هوا» که دو روز بعد از این انتصاب، دوباره آب در لوله های شهر جاری می شود.

آنچه با انتخابات خرداد ســال گذشته به دست آمد، آسیب شدید به بدنه کارشناسی 
کشور بود که نمونه معروفش را در سازمان برنامه و بودجه، و بودجه ریزی امسال شاهد 
بودیم. آنچه باید محافظت می کردیم، بدنه کارشناســی و حضور این بدنه در تصمیمات 
بود و آنچه به نظر می رسد که از دست رفت، همین بدنه کارشناسی است. فرقی نمی کند 
که اداره کشور در دست خاتمی باشد یا روحانی یا احمدی نژاد یا رئیسی، مهم این است 
که اداره کشــور در دست بدنه کارشناسی باشــد والا، اسم های آن بالا هر که می خواهد 
باشــد، آنچه باید بماند، شطرنج بازی اســت که می فهمد هر حرکت چه عواقبی دارد و 

اوست که باید بگوید کدام حرکت درست است.

ادامـه از صـفحـه اول

در نکوداشت ۲ دهه فعالیت های انجمن علوم سیاسی ایران (۴)
آیا برای توسعه امیدی هست؟

  علم روابط بین الملل، همانند فیزیک و شــیمی، قاعده و قانون دارد. کشــف این قواعد 
و قوانیــن، همانند کشــف قواعد ترمودینامیک، گرهــی را باز می کند یا مســئله ای را حل 
می کند. کشــف قواعد توســعه یافتگی از طریق مشاهده، مقایســه، بررسی های تاریخی و 
تمرکز متدلوژیک قابل حصول اســت. توسعه یافتگی کشورها امری تصادفی نیست؛ بلکه 
تقارن مجموعه ای از متغیرها، آن را تحقق می بخشــد. میان طیفی متنوع از کشــورهایی 
که تا حد درخور توجهی به توســعه دست یافته اند، این متغیرها قابل مشاهده و شناسایی 
هســتند. کشورهایی مانند آلمان، کانادا، کره جنوبی، ســنگاپور و نروژ از این متغیر مشترک 
برخوردار هستند. لیست کردن این متغیرها خیلی فایده ای ندارد. اینکه بگوییم صنعتی شدن، 
بهره برداری از علم و فناوری، شایسته ســالاری، شفافیت، جواب گویی، بوروکراسی کارآمد و 
بسیاری عوامل دیگر مهم هستند و باید به  کار گرفته شوند، تنها در سطح دوم و سوم تحلیل 
و علیت توســعه یافتگی قرار می گیرند. کشف قواعد و قوانین توسعه یافتگی در سطح اول، 
زمینه را برای تحقق ســطوح دوم و ســوم فراهم می کند. انجام و پیشرفت در هر کاری نیز 
اولویت بندی و رهیافت هرمی نیاز دارد. برخورد سیســتماتیک و سیستمیک ایجاب می کند 
که به عوامل اصلی و کلیدی و اولیه پرداخته شود.  مطالعه مقایسه ای طیفی از کشورهای 
توســعه یافته، اولویت دو عامل اولیه و کلیدی را در رأس هرم علیت و در ســطح اول قرار 
می دهد. اگر این دو عامل وجود نداشته باشند، سرزمین، منابع طبیعی، هوش، دانشگاه های 
کارآمد، جمعیت مناســب، دسترســی به آب های بین المللی، منابع انســانی و امکانات و 
سرمایه های بالقوه دیگر، به درستی و با خروجی های توسعه یافتگی به کار گرفته نخواهند 
شد. این دو عامل عبارت اند از: ۱- عموم جریان های مؤثر فکری و سیاسی در یک کشور باید 
به امر توســعه یافتگی عرف جهانی اعتقاد داشته باشند و ۲- فرهنگ عمومی شهروندان، 
آمادگی پذیرش کار و فرهنگ همکاری سازمانی را داشته باشد. هیچ کشور شمال یا جنوبی 
پیدا نمی شود که بدون این دو عامل، توسعه پیدا کرده باشد. کارآفرینان نروژی، صنعتگران 
کانادایی، سیاســیون ســنگاپوری، نظامیان کــره جنوبی و قانون گــذاران آلمانی عموما به 
توسعه یافتگی در چارچوب فرهنگ رایج جهانی که نشئت گرفته از تمدن خطی و تکاملی 
بشــری است، اعتقاد دارند و در پی تعریف خود در آن چارچوب و کسب سهم از این زمینه 
جهانی هستند. از ســویی دیگر، نظام اجتماعی همه این کشــورها به شدت سازمان یافته، 
هرمی، قاعده مند، غیرفردی و بوروکراتیک اســت. دموکراســی ضرورتا پیش شــرط این دو 
عامل نیست؛ اما وجود آن به شدت تسهیل کننده است. ضمن اینکه تصمیم گیری جمعی و 
عقلایی و مشارکت عامه از نتایج طبیعی و درازمدت توسعه یافتگی اقتصادی، افزایش طبقه 
متوســط و ثروت ملی است.  در شــرایطی که دو عامل وجود نداشته یا ضعیف باشند، هر 
میزانی از منابع طبیعی، منابع انسانی، هوش و استعداد شهروندان و سرزمین و جمعیت به  
طور کارآمدی جواب نخواهند داد. شایسته سالاری، شفافیت و جواب گویی در سایه اجماع 
فکری و کار ســازمانی نتیجه می دهد. فرازونشــیب های سیاسی و اجتماعی یک ونیم قرن 
گذشته ایران حاکی از فقدان اجماع فکری-فلسفی از یک طرف و ضعف در کار سازمانی و 
فرهنگ همکاری از طرف دیگر به منحنی های سینوسی انجامیده است. در هر دوره ای یک 
جهت گیری نهادینه شده و اندیشه های دیگر به حاشیه رانده شده اند. نتیجه این فرازونشیب، 
بحران های تسلسلی بوده است و تا در اندیشه اجماع نباشد، عمل حالت انباشتی و تکاملی 
به خود نخواهد گرفت. انرژی این اجماع فکری-فلسفی، عموم جریان های مؤثر سیاسی-
اجتماعی به تشکیلات، سازمان دهی، تحزب و علاقه به همکاری و روح ساختن و بناکردن 
منجر می شــود. هرچند ایران و ایرانیان، تاکنون مســیر پرمشــقتی را طی کرده اند؛ ولی با 

فرازونشیب و بحران، شاید مجبور شوند به واقعیت های منظومه جهانی پی ببرند.

استاد دانشگاه شهید بهشتی
محمود  سریع القلم

 206SD tu5

NAAP41FE8FJ267393

 برگ سبز خودرو  پژو  ۲۰۷i  رنگ مشکی متالیک 
 مدل ۱۳۹۹ به شماره پلاک ایران ۱۰ _ ۶۶۱ م ۶۱ 

و شماره موتور 177B0044212 و شماره شاسی 
NAAR13FE8LJ091891 به نام 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز خودرو  پژو  پارس  XU7 رنگ سفید روغنی  
مدل ۱۳۹۹ به شماره پلاک ایران ۳۰ _ ۲۷۸ ص ۱۵  

و شماره موتور 124K1497700 و شماره شاسی 
NAAN01CE7LH268688 به نام 

 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.
 برگ سبز ، وکالت نامه ها و سند کمپانی خودرو  پژو  ۲۰۶                    

 رنگ سفید صدفی روغنی مدل ۱۳۸۱ به شماره پلاک ایران 
 10FSE33796254 ۴۴ _ ۳۱۷ د ۴۵ و شماره موتور

و شماره شاسی ۸۱۶۰۵۱۷۴ به نام 
 مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

حســن رنج بر دار وکیل وراث علی اکبر نجف  آهی  مالکین قســمتی از 
پلاک های ثبتی ۱۴۷ و ۱۸۰ فرعی از ســنگ ۱۲ اصلی به نشــانی کریتون 
جاده امامزاده پایین شهرک نیروی انتظامی متقاضی تعیین بستر و حرایم 
 احتمالی رودخانه مســیل نهر در داخل و مجاورت پلاک ثبتی فوق الذکر 
می باشــم و حســب اعلام امور آب دماوند بر اساس ضوابط و مقررات 
جاری تعیین بســتر و حریم منوط به مراجعه کلیه مالکین مشاعی و امور 
آب و تکمیل پرونده می باشــد لذا از کلیه مالکین مشاعی تقاضا می شود 
با در دســت داشــتن مدارک مالکیت خود ظرف مــدت ۱۰ روز از مدت 
انتشــار آگهی به امور منابع آب دماوند به  نشــانی  دماوند گیلاوند بلوار 
آیت االله خامنه ای روبروی سالن ورزشــی ولیعصر عجل االله مراجعه 
نمایند بدیهی اســت عدم مراجعه مالکین مشــاعی ظــرف مدت مقرر 
فوق نافی اقدامات شــرکت آب منطقه ای تهران امور آب دماوند نبوده 
و بســتر و حریم اعلامی برای کلیه مالکین مشاعی لازم الرعایه می باشد. 

«امور آب دماوند»

برگ سبز خودرو  پژو  پارس  TU5  رنگ مشکی متالیک 
مدل ۱۴۰۰ به شماره پلاک ایران ۸۳ _ ۲۵۵ ص ۶۱ 
و شماره موتور 139B0215397 و شماره شاسی 

NAAN11FE8MH660024 به نام  
مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 سند کمپانی خودرو  پراید  صبا  ) جی تی ایکس (  
رنگ سفید شیری روغنی مدل ۱۳۷۹ به  شماره موتور 
 S1412279678118 ۰۰۲۰۵۶۷۰ و شماره شاسی 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

سند کمپانی خودرو  پژو  ۲۰۶   مدل ۱۳۸۴ به شماره پلاک 
ایران ۸۲ _ ۱۷۱ ن ۷۱  و شماره موتور ۱۰۱۳۲۸۴۰۰۰۲۷۰ 
و شماره شاسی ۱۲۸۰۰۱۵۵ به نام  

مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 برگ سبز خودرو  کامیونت ون  زامیاد  به رنگ آبی  
مدل ۱۴۰۰ به شماره پلاک  ۴۵ ایران  ۶۸۸ ن ۲۵  و شماره 
موتور CA4D28CRZ80153471 و شماره شاسی  

NAZDL104TM0643205 به نام 
  مفقود گردیده و از اعتبار ساقط می باشد.

سـازمـان آگهـی هـای روزنـامه شـرق
۸۶۰  ۳۶  ۱۱۹
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